
                       

Dobrovského 2366, 580 01, tel.: 739222895, email: havlickuvbrod@cmmj.cz, IČ 67777147, č.ú. 8935521/0100 

Zápis č. 5/2025 z jednání OMR Havlíčkův Brod dne 12.5.2025 
 
Jednání proběhlo v souladu s platnými Stanovami ČMMJ 
Místo konání: kancelář OMS, Dobrovského 2366 
 
Přítomen:  
Ing. Ervín Hausvater, Ing. Ivana Růžičková, Ing. Vlastimil Pavlík, Josef Chalupník, Zdeněk Běhounek, 
Josef Žaloudek, Milan Kříž, Lubomír Stejskal, Karel Lepeška, Jan Slavětinský, Věra Svítilová 
Omluven: 
za DR: Ing. Kateřina Vítková 
za sekretariát OMS: Lubomír Stejskal – jednatel 
hosté:  -0- 
 
Program: 
1) Zahájení, kontrola zápisu 
2) Zpráva předsedy OMR 
3) Zprávy předsedů komisí 
4) Zpráva předsedy DR 
5) Informace kanceláře OMS 
6) Různé 
7) Diskuse 
8) Závěr 
 
1) Z jednání: Zahájení provedl a jednání rady dále řídil Ing. Ervín Hausvater, CSc. 
Program jednání byl přítomnými schválen 
Ověřením zápisu z jednání byl předsedou OMR pověřen: Josef Žaloudek 
Zápis č. 4/2025 z jednání OMR přednesl jednatel OMS Lubomír Stejskal 
 
2) Zpráva předsedy OMR 
Ing. E. Hausvater 
- v úvodu jednání předal předseda OMR ocenění Ing. Vlastimilu Pavlíkovi k životnímu jubileu 
a)  přednesl a informoval o tzv. „Sokolovské výzvě“ (návrh na změnu Stanov a organizační struktury 
ČMMJ), s aktivitou obeznámeni písemně členové rady, navrhuje hlasování za účelem vyjádření 
stanoviska pro delegáta na Sboru zástupců 21.6.2025 
Hlasování OMR o předneseném návrhu 

PRO PROTI ZDRŽEL SE 

11 0 0 

- Jednohlasné vyjádření podpory Sokolovské výzvy ze strany OMS Havlíčkův Brod 
b) volba delegáta na Sbor zástupců 21.6.2025 
- po rozpravě navržen předseda Ing Ervín Hausvater, který případné zvolení přijímá 
Hlasování OMR o předneseném návrhu 

PRO PROTI ZDRŽEL SE 

10 0 1 

 
c) přípravy a organizace chovatelské přehlídky trofejí 2025, Krajská koordinační porada 17.4.2025 – 
podrobné informace přednesou Ing. Ivana Růžičková a místopředseda Milan Kříž 
d) příprava tisku katalogu 
OMR bere na vědomí bod 2 c), d) a schvaluje bod a), b) zprávy 
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3) Zprávy předsedů komisí 
 
Zpráva KPK  
Milan Kříž 
a) informoval o jednání Krajské koordinační rady v Jihlavě dne 17.4.2025 (bez zástupců KV), za ČMMJ 
přítomen předseda Ing. Jiří Janota a místopředseda Ing. Miloš Fischer 
- 27.9.2025 celostátní akce pod hlavičkou ČMMJ, výzva pobočným spolkům, nabídka OMS Žďár n. 
Sázavou o zastřešení akce v rámci Kraje Vysočina, účast ostatních OMS v kraji. 
- Sokolovská výzva  
- Ing. Prokeš hovořil o nečinnosti pobočných spolků, neochota spolupráce (celostátní akce ČMMJ 2025), 
neopodstatněnost změny Stanov ČMMJ 
- Ing. Janota informoval o současné situaci na ČMMJ, chodu sekretariátu, bezvýznamná náplň práce 
případného jednatele ČMMJ, pobočné spolky jsou samostatné, mají své IČO, vědí, co mají dělat, nemá 
je kdo a proč řídit, rozhodují samostatně, nyní je funkce předsedy a jednatele v jedné osobě pro chod 
ČMMJ akceschopnější, pokud by mělo dojít k projednání návrhu, musí pro návrh hlasovat min. 28% 
pobočných spolků a klubů 
- OMS Třebíč nepodporuje změny stanov, více práce s jednotlivými odbornými komisemi  
- OMS Žďár n. Sázavou se nevyjádřil 
- OMS Jihlava nepodporuje 
- OMS Havlíčkův Brod dle předchozího jednání a schválení OMR je pro návrh změny stanov – výměna 
názorů a postojů s předsedou ČMMJ 
Ing. Janota dále informoval: 
- 15.8.2025 vyhlášení voleb ČMMJ 
- 25.10.2025 volby ČMMJ 
- do dozorčí rady může Kraj Vysočina delegovat jednoho člena 
- prodána pojišťovna Halali, záměr o odkoupení Myslivosti s.r.o. 
- opatření a zastavení výkupů zvěřiny ohledně kulhavky a slintavky 
- návrh LČR k vydávání povolenek k lovu vlastníkům s více jak 30 ha pozemků 
- kynologie, organizace zkoušek, nominace rozhodčích, řešení oznámení u DR 
- kurzy adeptů a mysl. hospodářů tzv. „na černo“ podávat podněty k řízení 
- Ministerstvo životního prostředí nepodpořilo „zákaz olova“ 
* v diskusi: 

- peníze za prodej Halali, návrh na projekty 
- odměny trubačům 
- příspěvky členů ČMMJ – platby pouze na jeden rok 
- Výstava Lysá nad Labem, NMS Konopiště a další kulturní akce 

 
* diskuse rady a závěry k bodu:  
- vlastní akce OMSů nejsou důstojně podporovány ČMMJ, absence propagačních materiálů 
- dostatečná a na úrovni je prezentace myslivosti v rámci OMS, nutnost vlastního zajištění 
- vlastní, již naplánované akce práce a akce pro rok 2025, finanční rozpočty, nemožnost dalších dotací, 
 
b) Předseda navrhl hlasování o zapojení se do celostátní akce ČMMJ v rámci Kraje Vysočina 
Hlasování OMR o předneseném návrhu 

PRO PROTI ZDRŽEL SE 

0 11 0 

 
c) Okresní kolo O Zlatou srnčí trofej, Vilémov 11.5.2025, celkem 39 dětí v obou kategoriích, vítěz sk. B 
se přihlásil do národního finále, poděkování všem pořadatelům, partnerům a sponzorům, výborná 
úroveň připravenosti, a hlavně výkonu a znalostí dětí 
d) opravné zkoušky z myslivosti 2.6.2025, kancelář OMS v 15.00 hodin, vyrozumění členů komise a 
studentů 
OMR bere na vědomí bod 3 KPK a), c), d) schvaluje bod b) zprávy 
 
Zpráva KK 
Karel Lepeška 
a) 14.4.2025 porada kynologických rozhodčí registrovaných při OMS Havlíčkův Brod 
- závěry porady vrchních rozhodčí v Pelhřimově, pořádala ČMMJ (práce s programem DogExams) 
- předběžné nominace rozhodčích na zkoušky psů v roce 2025 
 



b) informoval o volbách nových členů a složení kynologické komise (v rámci porady rozhodčích) 
- členové kynologické komise: Ing. Růžičková Ivana, Štěpánka Štěpánová, Bureš Stanislav, Novotný 
Miloslav, Klabeneš Libor, Hladíková Jana, Ing. Vítková Kateřina, Vávra Josef, předseda Karel Lepeška 
c) vyhodnocení akcí duben-květen:  
- Jarní svod, dobrá příprava a organizace včetně spolupráce s MS Knyk, 28 psů,  
- zkoušky vloh, pouze ostatní plemena – neúčast skupiny ohařů,  
d) příprava zkoušek norování nováčků, MS Krucemburk, nora Rychtářka, zajištění lišek, delegace 
rozhodčích - S. Bureš, J. Aubus, J. Jeřábek  
OMR bere na vědomí bod 3 KK a), b) c), d) zprávy 
 
Zpráva MK 
Ing. Ivana Růžičková 
a) informovala o práci komise pro hodnocení trofejí na chovatelskou přehlídku trofejí 2025, 
- hodnocení trofejí proběhlo dne 16.04.2025, trofeje uloženy 
- nedostatky při hodnocená trofejí, nepředávání informací mezi skupinami a předsedou komise 
- zajištění potřebných věcí pro instalaci, doprava, pomoc členů a adeptů 
- nástin a vizualizace přehlídky, doprovodný program 
- instalace 22.5.2025, zajištění přístupu do budovy, služby u vstupu – rozpis 
b) spolupráce s ORP na přípravě katalogu, dodržení termínů pro tisk 
OMR bere na vědomí bod 3 MK a), b) zprávy 
 
Zpráva SK 
Jan Slavětinský 
a) vyhodnocení střeleckých akcí 
- okresní přebory slabá účast, celkový vítěz a pořadí, předání ocenění na ChPT 
- Jarní pohár na LK, velice dobrá účast, 36 střelců, propagace, dobrá úroveň, rozstřel určil pořadí, bude 
provedeno finanční vyrovnání p. Zacklem 
b) požadavek na nákup terčů „asfaltový holub“ pro dokončení sezony 2025, dle stavu zásob terče 
dochází 
Hlasování OMR o předneseném návrhu 

PRO PROTI ZDRŽEL SE 

11 0 0 

 
c) přípravy střelnice a organizace střeleckého závodu Veřejný závod na AT dne 13.7.2025, propozice 
OMR bere na vědomí bod 3 SK a), c) schvaluje bod b) zprávy 
 
Zpráva EK  
Josef Chalupník 
a) informoval o finančních výdajích spojených s pořádáním chovatelské přehlídky trofejí – vyznamenání 
členů, ocenění vůdců kynologie a střelců roku, vynaložená celková částka 6.800, -Kč, samotná 
přehlídka s předpokladem rozpočtu cca 60.000, -Kč, předpokládané příjmy od ORP 
OMR bere na vědomí bod 3 EK a) zprávy 
 
 
4) Zpráva DR 
Ing. Kateřina Vítková 

- Bez zprávy 
 
5) Informace kanceláře OMS 
Lubomír Stejskal 
a) informoval o stavu účetnictví a podání daňového přiznání za OMS, nutnost daňového poradce a 
účetní – schůzka dne 19.5.2025 
b) akce Roštejn 29.4.2025, dobrá prezentace OMS Havlíčkův Brod, poděkoval za práci na akci, náklady 
pouze na cestovní příkazy 
c) Chovatelská přehlídka trofejí: 
- doprava zajištěna, dvě nákladní dodávky, výjimky na parkování, výzva k členské základně o pomoc a 
spolupráci při instalaci výstavy 
- sponzoři a partneři (tisk katalogu a zveřejnění jejich loga)  
- zajištění občerstvení pro hosty 
- hodnotící tabulky, medaile 



- sestavení programu ChPT: 23.5. zahájení pro veřejnost, 24.5. slavnostní zahájení, ocenění a 
vyznamenání členů ČMMJ, koncert trubačů, seminář vábení zvěře,  
- služba u vstupu, sestavení a rozpis 
- náklady spojené s chovatelskou přehlídkou: hodnotitelská komise, zhotovení nových stojanů pro 
trofeje, příprava a tisk katalogu – celkem cca 60.000, - Kč 
d) předpokládané výdaje pro okresní kolo O Zlatou srnčí trofej – ceny cca 15.000, - Kč, v rozpočtu OMS 
na rok 2025 
OMR bere na vědomí bod 5 a), b), c), d) zprávy 
 
6) Různé 
- bez bodu 
 
7) Diskuse: 
- během jednání (téma ChPT 2025 a KKR) 
 
Členové myslivecké rady vzali na vědomí ve shora uvedených bodech zprávy předsedy OMR, 
předsedů komisí a informace kanceláře OMS a vzali na vědomí schválený termín konání příští rady, 
který stanovují na den  
 

23. května 2025 od 15:30 hodin, kancelář OMS, Dobrovského 2366 
 
Rada pověřuje a ukládá:  
jednateli OMS:  
- zajistit konání chovatelské přehlídky – administrativa, pozvánky, spolupráce s ORP, služby u vstupu 
- daňové přiznání, účetní 
- spolupráce na přípravě ZST 
předsedovi OMR a předsedkyni MK: 
- podklady pro katalog, tisk, instalace trofejí a výdej, 
 
8) předseda OMR Ing. Ervín Hausvater poděkoval přítomným členům rady za vstřícnost, za věcnost 
v jejich příspěvcích a pozornost při jednání, a toto ukončil. 
 
Textové přílohy:  

- Zápis z jednání KKR 14.4.2025 

             
 
     předseda OMR:                                            Zapsal:                                          Zápis ověřila 
 Ing. Ervín Hausvater, CSc                          Lubomír Stejskal                                 Josef Žaloudek 
                                                                       jednatel OMS 
 
 

 
 

 

 


